

國立中與大學生命科學系 113 學年度畢業典禮研究成果競賽

1.宗旨: 為鼓勵本系大學部及研究所的同學在畢業前能將其研究

成果公開呈現,故舉辦論文壁報競賽。

2.辦法: (a)參賽同學需經指導教授同意,展示個人研究成果並製

作成壁報(由系上負責印製),並錄製5分鐘解說影片。

(b)經評審老師遴選擇優頒予獎勵:

大學部、碩士班特優各3名,博士班(具博士學位候選人資格)特優1名,每位獎勵5000元獎學金。碩士班以各組一

名為原則,博士候選人獲獎以一次為限。

3.報名: 即日起~2025/05/14 迄,名額不限,請填寫報名表(可在

生科系網頁 download)。(報名收件: 范宏明老師, Office:

生科大樓 R609, Tel: 04-22840416 ext 610, E-mail:

hmfan@dragon.nchu.edu.tw) (其他事務連繫: 林振祥老師)

4.壁報格式: A0 size (寬 84.1 公分,長 118.9 公分)。繳交 powerpoint

檔或是 PDF 檔。壁報上必須有指導教授與學生姓名(中

文及英文),以及「國立中興大學生命科學系」字樣。

5. 繳交日期: 2025/05/14 (星期三) 12:00 之前繳交壁報檔給范老師。

2025/05/19 (星期一) 17:00 之前繳交解說檔(evercam or

mp4;影像須有頭像)給林老師(jslin@

dragon.nchu.edu.tw)

6.壁報展示:

(a). 2025/05/19~2025/05/26 線上及實體展示。

(b). 張貼於生科系 Facebook 粉絲專頁及生科院 1 樓大廳的展示看板上。

7.主辦單位: 國立中與大學生命科學系



國立中興大學生命科學系

「113 學年度畢業典禮研究成果壁報競賽」報名表

- 2025/05/14 (星期三) 12:00 之前繳交壁報檔給<u>范</u>老師 (hmfan@dragon.nchu.edu.tw)。
- 2025/05/19 (星期一) 17:00 之前繳交解說檔(evercam or mp4;影像 須有頭像)給林老師(jslin@ dragon.nchu.edu.tw)。

學士班 □	姓名:
碩士班 🏻	E-mail:
博士班 □	手機:
(具博士學位候選人資格)	組別(研究所填寫):
實驗室地點:	指導教授簽章:



National Chung Hsing University Department of Life Sciences

2025 Scientific Poster Competition

1. Aim of the competition:

For stimulating students' research atmosphere and encouraging students to demonstrate the achievements of academic research, we organize this online scientific poster competition for graduates or doctoral candidate of Department of Life Sciences of the National Chung Hsing University.

2. Rules:

(a) Participants must obtain the consent of the advisor, present research results and make a poster (printed by the department), and record a 5 minute video.

(b) Competition Awards:

The following awards will be awarded for each field:

- 1. Three for undergraduate students place winner, awarded the prize of NT \$5,000 along with a certificate of merit.
- 2. Three for master students place winner, awarded the prize of NT \$5,000 along with a certificate of merit (One in each group is the principle).
- 3. One for doctoral candidate place winner, awarded the prize of NT \$5,000 along with a certificate of merit (Award is limited to one time).

3. Deadline

for

enrollment:

The deadline for enrollment is 2025/05/14 (Wed) 12:00. You turn

in your registration form to Teacher Hung-Ming Fan (Tel:

04-22840416 ext 610; E-mail: hmfan@dragon.nchu.edu.tw). The registration form downloads from http://lifes.nchu.edu.tw/index.asp.

If you have another question, you can contact Dr. Lin

(jslin@@dragon.nchu.edu.tw).

4. Poster format:

The dimension of poster is of **84.1** cm wide and **118.9** cm long. It is submitted a **PowerPoint file** or **PDF file**. The contents of poster contain the names of the advisors and students, and the words "Department of Life Sciences, National Chung Hsing University"

5. Deadline for The deadline for poster submission is 2025/05/14 (Wed) 12:00. submission: You turn in your poster file to Teaching Assistant Fan



(hmfan@dragon.nchu.edu.tw).

The deadline for video submission is 2025/05/19 (Mon) 17:00. You turn in your video file (evercam or mp4) to Prof. Lin (jslin@dragon.nchu.edu.tw).

6. Poster: Poster displays online at 2025/05/19 to 2025/05/26.

7. Oganizer: Department of Life Sciences of the National Chung Hsing University.

National Chung Hsing University Department of Life Sciences

2025 Scientific Poster Competition

The deadline for enrollment and poster submission is 2025/05/14 (Wed) 12:00. You turn in your registration form and poster to Teacher Hung-Ming Fan (hmfan@dragon.nchu.edu.tw).

The deadline for video submission is 2025/05/19 (Mon) 17:00. You turn in your video file (evercam or mp4) to Prof. Lin (jslin@dragon.nchu.edu.tw).

Student:	Name:
Undergraduate □	E-mail:
Master □	Phone:
PhD candidate □	Graduate Group):
Lab:	Advisor signature: